
Bestyrelsesmøde d. 31. august 2024 
Deltagere:  

Fysisk tilstede: Kim, Haller, Ole, Silas og Paw 

Online via Messenger: Mette 

1. Økonomi 

• AHY: Der er plus på kontoen, men der skal genereres flere flyvetimer for at sikre en sund 
økonomi. Næste afdrag på lånet skal betales i andet halvår af 2024. 

• 100-timers eftersyn: AHY skal til 100-timers eftersyn i uge 36. Der er brugt 126.000 DKK på 
vedligeholdelse af AHY i år. Flyet har i august været udlejet til både WJ og ÅFC. 

• Sommerlejr: Sommerlejren har genereret overskud, blandt andet grundet en høj omsætning i 
baren. 

• Generelt: Paw udtrykker tilfredshed med klubbens økonomi. 

• Skyline-systemet: Der opleves problemer med sporbarheden mellem Skyline-systemet og 
klubbens konti, hvilket gør det vanskeligt at se, hvad pengene går til. Bestyrelsen har besluttet 
at tage kontakt til Jesn fra WJ, som har opfundet Skyline-systemet, for at finde en løsning. 

2. Aktiviteter for resten af året 

• Elevstævner: Der afholdes elevstævner den 7.-8. september samt den første weekend i 
oktober. Derudover kan der arrangeres “piratstævner” alle tirsdage efter behov. 

• Julefrokost: Afholdes lørdag den 7. december. Paw står for arrangementet og kontakter de 
nødvendige hjælpere. Sidste tilmelding er den 15. november. 

• Jubilæum: Der planlægges et 3x25 års jubilæum i oktober. Den præcise dato meldes ud 
senere. 

• Nytårsaften: Flere medlemmer har ytret interesse for at holde nytårsaften i klubben. Der 
kommer mere information senere. 

3. Kalender for 2025 

• Der skal koordineres med Viborg og Nordenfjords. Klubben planlægger at springe i de første 
weekender af sæsonen som tidligere. Kalenderen sendes til både Viborg og Nordenfjords til 
godkendelse. 

4. Planlægning og koordinering af aktiviteter fremadrettet 

• Der vil blive lagt en detaljeret plan for fremtidige aktiviteter, og i 2025 vil ansvarsområderne 
blive præciseret yderligere for at sikre en god struktur. 

5. Ny hjemmeside 

• Ønsker: Der skal tilføjes en tilladelse i elevtilmeldingerne, så billeder og videoer af elever kan 
anvendes på klubbens hjemmeside og Facebookside. 



• Lancering: Hjemmesiden forventes at blive lanceret den 1. november 2024. 

6. Udskiftning af varmepumpe 

• Der opleves problemer med den nuværende varmepumpe, og der er risiko for 
frostsprængninger. Den nuværende pumpe er utæt, og der skal findes en erstatning. Daniel 
kommer med en anbefaling til et nyt anlæg, som vil blive forelagt ejerne. 

7. Robotplæneklipper til græsarealet bag klubben 

• Klubben overvejer at stå for græsslåningen selv, da der er adgang til at låne havetraktor fra 
ejerne. Indkøb af robotplæneklipper drøftes som en mulig løsning. 

8. Implementering af kortbetalingsløsning med Nets Softpay 

• Der er købt en telefon, som kan anvendes som kortterminal for en billig løsning med lav 
abonnementsomkostning. Haller står som tovholder på projektet. 

9. Samarbejdsmuligheder med BGI Efterskolen 

• Der er dialog om opstart af faldskærmsaktiviteter fra efteråret 2025 med logistik fra Rårup 
Flyveplads. Skolen har endnu ikke vendt tilbage. 

10. Planlægning af Duedag og C-stævne i oktober 

• Der arbejdes på muligheden for et ekstra stævne i forbindelse med Duedag, hvor der tilbydes 
tandemspring. 

• Klubben planlægger en elevweekend den 11.-13. oktober med deltagelse i Duedag samt salg af 
tandemspring. Pingi og Yasmin står for klubbens stand ved Duedag, som afholdes hos Paw's 
far. 

11. Eventuelt 

• Der skal arbejdes på at søge flere fonde og støtte til fremtidige arrangementer for at sikre en 
stærkere økonomi i klubben. 

 


